
  

 

 
 

   

 

 

Bestyrelsesmøde 12. juni 2023  
 

Fremmødte                              Afbud  

Line Haugaard Vrdlovec Meegaard  Rikke Feldborg Ringtved 

Mads Bonde Kristensen  

Nanna Sørensen  

Tore Ankjær Ibsen   

Pernille Louise Toft  

Jørgen Nielsen  

 

1. Godkendelse af- og opfølgning på referat  

Ingen kommentarer 

2. Budgetopfølgning  

Ansvarlig: Rikke 

Punktet ikke medtaget  

3. Årshjul 

Ansvarlig: Nanna 

Årshjul og opgaver gennemgået og opdateret. 

4. Henvendelser fra medlemmer  

Ansvarlig: Tore  

 

A. Klipning af fællesareal 

Der har været flere henvendelser omkring hvilke græsområder i fællesarealet der klippes. 

Blandt andet har der været en henvendelse om, at der ikke længere klippes den samme 

mængde græsareal syd for Annas Have mellem Annas Have og stien i den grønne kile. Pernille 

undersøger med naboerne på Annas Have, der har grund op til området, om det nuværende 

klippemønster skal beholdes, eller om vi skal tilbage til det mønster, der blev klippet efter i 

2022. 

 

I 2023 er området omkring volden langs Øster Nygaard (over mod Ellehammers Allé) ikke 

blevet klippet. Fremadrettet vil dette område blive medtaget i klipningen. 

 

Bestyrelsen har desuden modtaget lidt klager over kvaliteten af græsslåningen ift. sidste år, 

herunder klager over at der klippes mange dage om ugen med dertilhørende støjgener. 

Klagerne tages med til leverandøren ift. Indskærpelse af hvilken kvalitet vi ønsker, samt med 



  

 

 
 

   

 

henstilling om at græsslåning samles til færrest mulige dage om ugen. [Efter bestyrelsesmødet 

har Line snakket med vedkommende, der slår vores græs. Han slår græs over 2 dage grundet 

størrelsen på vores arealer. Han kommer ikke faste dage. Pt. er det begrænset hvor meget 

græsset bliver slået pga. tørke. ] 

 

Kirsebærtræerne omkring Ellens Høj trænger til at blive beskåret. Line undersøger mulige 

gartnere der kan hjælpe med dette, herunder muligheden for at få rådgivning om, hvordan og 

hvornår det er bedst at beskære træerne. 

5. Foreningens udvalg  

A. Trafiksikkerhedsudvalg 

Ansvarlig: Mads  

Pauseret 

 

B. Enghaveudvalg  

Ansvarlig: Line  

Dispensation til at etablere volden ved Fælleshuset over mod Ellens Høj er søgt i maj, svar 

afventer. Der etableres ikke yderligere beplantning eller vold, før dispensationen er på plads. 

 

I uge 25 færdigetableres motionsområdet. Engudvalget vil skrive ud på Facebook, når det er 

klar til ibrugtagning. Redskaberne er ikke endelig færdigmonteret, hvorfor redskaberne ikke 

må tages i brug endnu.  

 

En række steder langs foreningens veje er der placere sten for tæt på vejene. Bestyrelsen vil 

kortlægge disse, og Tore vil få en leverandør til at fjerne stenene. Stenene forventes at blive 

brugt i Enghaven.  

 

Et af vejtræerne i Annas Have mangler støttestativ. Line kontakter gartneren med henblik på 

at få reetableret dette.  

 

C. Fælleshusudvalg  

Ansvarlig: Tore 

Fælleshusgruppen mødtes for første gang d. 6 juni 2023 og snakkede opgaver og ansvar. 

 

Daglig drift af Fælleshuset foretages fremadrettet af fælleshusudvalget. 

Alle henvendelser omkring Fælleshuset herunder også bookning af huset skal sendes til 

faelleshus@skovbynygaardgrund.dk 

 

Fælleshusudvalget består indtil videre af 8 medlemmer. 

Medlem 

Ajanta Holland Christensen 

Allan Hauerslev Søndergaard 

Emil Kjær Nielsen 

Jacob Andbæk-Bunk 

mailto:faelleshus@skovbynygaardgrund.dk


  

 

 
 

   

 

Kristian Risager Larsen 

Marianne Borg Lovring 

Nikolai Hedegaard Arndt 

Peter Martin Meegaard 

 

 

D. Bærlundsudvalg 

Ansvarlig:  

Der er tidligere søgt penge til etablering af en bærlund. De midler, der er tilkendt foreningen, 

kræver dog en stor egenbetaling, og at grundejerforeningen selv står for etableringen og 

beplantningen. Bestyrelsen vurderer, at det ikke vil være muligt at finde nok frivillige til at 

sørge for etablering og beplantning af en ny bærlund set ift. hvor mange penge, der er krav 

om, at der skal indkøbes planter/materiale for.   

 

Udvalget nedlægges derfor med forventning om, at der ikke bliver etableret en bærlund. 

 

E. Fællesarealudvalg (legepladser)  

Ansvarlig: Jørgen  

Gennemgang af foreningens legepladser er gennemført med 2 anmærkninger. 

 

1. Bordet ved legepladsen på Baastrup Lund var placeret for tæt på gyngestativet. Jørgen 

har flyttet bordet og skrevet ud på Facebook for at gøre opmærksom på, at bordene 

ikke må flyttes. 

 

2. Gyngerne på legepladsen ved Maries Dal hænger for tæt på jorden ift. at sikre korrekt 

frihøjde mellem gynge og underlag. Frivillige på Maries Dal har tilbudt at tilpasse 

højden på gyngerne. Nanna følger op på om dette er sket.  

 

Udvalget for fællesarealet på Ellens Høj har modtaget byggetilladelse fra Skanderborg 

Kommune, hvorved etableringen af fællesarealet kan påbegyndes.  

6. Vejgennemgang 

Ansvarlig: Tore  

Der er gennemført 5 års gennemgang af Maries Dal, 2. & 3. etape af Baastrup Lund samt 

stamvej, Øster Nygaard samt stien langs Vester Nygaard. 

 

Et antal mindre fejl og mangler er noteret, og sendt til leverandørerne. 

7. Eventuelt  

 



  

 

 
 

   

 

A. Rensning af regnvandsbassiner 

Regnvandsbassinerne ved Maries Dal og Baastrup Lund ser ud til at kunne trænge til en 

rensning. Tore undersøger med Jørgen Baastrup, om han ved, hvem der har ansvaret for 

opgaven, og om han har erfaring med hvornår/hvordan opgaven evt. kan gribes an. 

 

B. Næste møde 

Næste møde afholdes 10. juli 2023 

Efterfølgende møde afholdes 4. september 2023 


